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PROTOKÓŁ NR VIII/2007 

z VIII sesji RADY MIASTA GDA ŃSKA 

która odbyła si ę w dniu 29 marca 2007 roku 

w sali obrad Nowego Ratusza w Gda ńsku 

ul. Wały Jagiello ńskie 1 
 
 
 
Początek obrad godz. 9.00 
Na stan 34 radnych w sesji udział wzięło 34 radnych 
 
(lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu) 
 
 
 
 
 
 

PUNKT 1  
 

SPRAWY REGULAMINOWE 
 
 
 

Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska BOGDAN OLESZEK  
Otworzył i przewodniczył obradom Sesji Rady Miasta Gdańska. 
 
Radny - BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Proszę Państwa witamy bardzo serdecznie na VIII Sesji RMG tej 
kadencji. W sposób szczególny chciałbym powitać, bo dzisiaj z nami jest 
na Sali delegacja z naszego miasta partnerskiego Odessy. Jest to 
szefowa edukacji z tego miasta, ale są i dyrektorzy placówek, szkół i 
liceów. Bardzo serdecznie witamy gości z Odessy. Witamy równieŜ 
rektora UG, pana prof. Andrzeja Ceynowę. Witamy równieŜ 
przedstawicieli Policji, z panem Komendantem Miejskim StraŜy PoŜarnej, 
którzy dzisiaj złoŜą Szanowni Państwo sprawozdania ze swojej 
działalności. TakŜe będziemy mieli okazję wysłuchać tych sprawozdań. 
Przechodzimy do spraw regulaminowych.  
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za    -  28 
       przeciw    -    0 
       wstrzymało si ę   -    0 
        

Rada Miasta Gda ńska 
       W głosowaniu p r z y j ę ł a 
 
 
 

UCHWAŁĘ NR VIII/145/07 
RADY MIASTA GDAŃSKA 
z dnia 29 marca 2007 roku 

 
W sprawie O przyst ąpieniu do sporz ądzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego – strefa ruroci ągów we 
wschodniej cz ęści wyspy Stogi w mie ście Gdańsku 
Uchwała stanowi zał ącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 
 
 
 
13) O przyst ąpieniu do sporz ądzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego  działki nr 121 obr ęb 37 
przy ulicy Dolne Migowo w mie ście Gdańsku (druk nr 148) 

 
 

 
Pan   MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska  
przedstawił projekt uchwały zgodnie z załączonym uzasadnieniem. 
 
Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję bardzo. KRP opiniowała pozytywnie. Bardzo proszę pan radny 
Kaczmarek. 
 
Radny – KRYSTIAN KACZMAREK  
Panie Przewodniczący. 
Wysoka Rado. 
Panie dyrektorze. 
Ja tylko tak parę słów, w paru słowach chciałem się odnieść do tego 
planu. W 2002 roku został sporządzony plan  na większy obszar 
Brentowo, Nowiec, Dolne Młyny, Migowo. I uwaŜam, Ŝe moŜna było juŜ 
w tym planie pewne rzeczy uwzględnić. Gdyby się moŜe ten plan 
analizowało bardziej dokładnie w 2002 roku, juŜ wtedy moglibyśmy 
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wydzielić tę działkę pod zabudowę, a nie wciągać ją do zieleni  
dostępnej.  TakŜe takie myśli mi się właśnie nasuwają. I tutaj mam 
właśnie propozycję do BRG, Ŝeby przy opracowaniu planów jednak je 
bardziej analizować, wychodzić w teren, oglądać jak to w terenie 
wygląda, Ŝeby nie robić tych planów tylko za biurkiem. Bo wtedy tego 
typu przypadków będzie więcej. Wiadomo, Ŝe w Gdańsku mamy kilka 
tysięcy działek, wniosków na poszczególne działki rocznie od właścicieli 
przybywa w granicach kilkudziesięciu. Propozycja jest taka, Ŝeby jednak 
przy opracowaniu większych obszarów odnośnie zagospodarowania 
przestrzennego bardziej ten teren analizować byśmy nie musieli później 
dla pojedynczych działek zmieniać planu. Wiadomo, Ŝe BRG jest 
nadmiernie obciąŜone opracowaniami planów zagospodarowania 
przestrzennego. JeŜeli takich przypadków będzie więcej to nie będziemy 
mogli wykonywać planów strategicznych na obszary większe, na obszary 
bardzo waŜne, gdzie musimy z bardzo waŜnymi inwestycjami wchodzić.  
Tu tylko taka moja refleksja w tym kierunku. Dziękuję bardzo. 
 
Radny – PAWEŁ JAWORSKI  
Panie Przewodniczący. 
Wysoka Rado. 
Panie Dyrektorze. 
Mam pytanie obecny właściciel, od kiedy jest jej właścicielem? I czy 
czasem nie nabył ostatnio tej działki od miasta? 
 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Ten właściciel juŜ nie Ŝyje. On nabył od skarbu państwa juŜ bardzo 
dawno jako mienie przesiedleńcze. Natomiast w tej chwili są tam jego 
spadkobiercy. Panu radnemu Kaczmarkowi dziękuję za krytykę. Na 
przyjmuję tą krytykę, Ŝe rzeczywiście naleŜały plany robić bezbłędnie. 
Jako słabe usprawiedliwienie traktuje, Ŝe to nie biuro robiło ten plan. To 
był plan uchwalany jeszcze w czasach kiedy biuro juŜ istniało, ale był 
przygotowywany przez zewnętrznego projektanta. Co nie znaczy, broń 
boŜe nie chcę, Ŝe biuro jest nieomylne, teŜ się zdarzają niestety błędy, 
ale jeŜeli taki błąd się ujawni, to będziemy występować do Wysokiej 
Rady o podjęcie zmiany planu, a nie tkwienie w błędzie, jeŜeli go sobie 
uświadomimy. 
 
Radny – STEFAN GRABSKI  
Wczoraj dyskutowaliśmy o tej działeczce, o tym planie, bo taka była 
pouczająca dyskusja, czy warto dla takiego małego kawałka siły rzucać, 
bo przecieŜ wydolność państwa jest nie taka duŜa, tam chyba 50 planów 
rocznie. Tylko taka uwaga, Ŝe moŜe się zdarzyć, Ŝe będą jakieś waŜne 
plany do procedowania i będziemy słyszeli, no niestety bo mamy w 
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Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję bardzo. KKiS opiniowała pozytywnie. Głos w dyskusji pan radny 
Jaworski. 
 
Radny – PAWEŁ JAWORSKI  
Ja mam tylko takie jedno pytanie. Czy nazywanie ulicy tutaj tak  
wyrysowanej, a mam doświadczenie z innych ulic, Ŝe kiedy ulice są tak 
oznakowane, tak nazwane, to ktoś kto nie zna tych terenów, to 
przychodzi i Ŝe tak powiem ciągle błądzi i się pyta gdzie jest numer taki, 
gdzie jest numer taki. Czy tam po prostu nie powinno być kilka ulic, a nie 
jedna ulica, która nie wiadomo gdzie się zaczyna, a gdzie kończy. 
 
BOGUMIŁ KOCZOT – Dyrektor Wydziału Geodezji  
W tym przypadku kolejnym numeracja będzie numeracją ciągłą i całość 
będzie miała charakter kolonii. Numeracja będzie ciągła. TakŜe nie 
będzie problemów związanych z błądzeniem. Takie sytuacje stosujemy 
w przypadku gdy tutaj jakby państwo porównali nowe ulice to w tym 
nowym naleŜałoby zaprojektować praktycznie 6 ulic do 5, 6 domów 
byłaby oddzielnie nazwa.  
 
Radny – KRYSTIAN KACZMAREK  
Panie Przewodniczący. 
Wysoka Rado. 
Panie Dyrektorze. 
Odnośnie nadawania nazw ulicom, placom, szkołom, zgłosiłem taką 
propozycję po prostu w zapytaniach, Ŝeby nadawać równieŜ nazwy 
historyczne, które za czasów PRLu nie były nadawane. Chodzi mi o 
największą organizację konspiracyjna w czasie II WŚ. To była Tajna 
Organizacja Wojskowa Gryf Pomorski, byli w tej organizacji, działali 
niekwestionowani bohaterowie i dowódcy tacy jak Józef Dambek, ks. 
Ppłk. Józef Wrycza. I chyba czas by zacząć nadawać te imiona po 
prostu nazwy szkołom, ulicom, placom. Właśnie imieniem tych 
bohaterów i bohaterów Gryfa Pomorskiego. Otrzymałem odpowiedz, Ŝe 
w Gdańsku juŜ jedna ul. Gryfa Pomorskiego jest w Osowie. Ale jeŜeli 
chodzi o nazwy szkół to nie ma, a w województwie pomorskim jest 
mnóstwo szkół równieŜ, ja wiem, Ŝe to jest akurat nie na temat, bo 
dotyczy szkół, ale juŜ drugi raz się nie będę wypowiadał, a szkoły teŜ 
będą.  W województwie pomorskim są szkoły, które noszą właśnie imię 
Tajnej Organizacje Wojskowe i Gryfa Pomorskiego, Józefa Dambka,  
trzeba wreszcie pomyśleć, Ŝeby w Gdańsku takie nazwy historyczne 
największej lokalnej organizacji konspiracyjnej nadawać. W tej 
organizacji walczyli kaszubi, kociewiacy, walczyli o wolną Polskę, byli 
później niszczeni przez władze ludową, NKWD, UB. O nich się w 
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czasach PRL-u nie mówiło wcale, albo fałszowało się fakty. Mamy inną 
Polskę no i trzeba do tych nazw powrócić. Dziękuję bardzo. 
 
DANUTA JANCZAREK – Sekretarz Miasta Gda ńska 
My przyjęliśmy to jako wniosek i poszedł to do edukacji. 
 
Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję bardzo. Nie ma głosów w dyskusji. Kto z Pań i Panów Radnych 
jest za podjęciem tego druku? 

 
za    -  28 

       przeciw    -    1 
       wstrzymało si ę   -    0 
        

Rada Miasta Gda ńska 
       W głosowaniu p r z y j ę ł a 
 
 
 

UCHWAŁĘ NR VIII/153/07 
RADY MIASTA GDAŃSKA 
z dnia 29 marca 2007 roku 

 
W sprawie Nadania nowej nazwy ulicy  
Uchwała stanowi zał ącznik nr 24 do niniejszego protokołu. 
 
 
 
21) Nadania nowej nazwy ulicy (druk nr 160) 
 
 
Pan BOGUMIŁ KOCZOT – Dyrektor Wydziału Geodezji  przedstawił 
projekt uchwały zgodnie z załączonym uzasadnieniem. 
 
Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję bardzo. KKiS opiniowała pozytywnie. Nie ma głosów w 
dyskusji. Kto z Pań i Panów Radnych jest za podjęciem tego druku? 

 
za    -  26 

       przeciw    -    1 
       wstrzymało si ę   -    0 
        



 60 

Radny – KRYSTIAN KACZMAREK  
Panie Przewodniczący. 
Wysoka Rado. 
Ja moŜe krótko się  odniosę do sprawy wystawiania Blaszanego 
Bębenka. Wiadomo, Ŝe został film nakręcony, jak ktoś chce mury 
obejrzeć to tam jest wszystko pięknie pokazane. JeŜeli chodzi o Grassa 
to wiemy dobrze, Ŝe ma bardzo duŜe zasługi dla miasta Gdańska, ale 
równieŜ był w Waffen SS. To teŜ musimy pamiętać. Dziękuję bardzo. 
 
Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję bardzo. Nie ma głosów w dyskusji. Kto z Pań i Panów Radnych 
jest za podjęciem tego druku? 

 
za    -  18 

       przeciw    -   12 
       wstrzymało si ę   -    0 
        

Rada Miasta Gda ńska 
       W głosowaniu p r z y j ę ł a 
 
 
 

UCHWAŁĘ NR VIII/158/07 
RADY MIASTA GDAŃSKA 
z dnia 29 marca 2007 roku 

 
W sprawie WyraŜenia zgody na udzielenie pomocy finansowej 
jednostce samorz ądu terytorialnego celem prowadzenia wspólnej 
polityki kulturalnej Miasta  
Uchwała stanowi zał ącznik nr 29 do niniejszego protokołu. 
 
 
 
 
Radny – Bogdan Oleszek – Przewodniczący RMG ogłosił przerwę  
 
Po przerwie 
 
 
 
 
 


